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Ãšjabb dÃ¶ntÃ©st hoztak a NÃ¡nai Ãºt rekonstrukciÃ³jÃ¡val Ã©s az Ãºj kÃ¶rforgalom kiÃ©pÃtÃ©sÃ©vel kapcsolatban az Ã¶nkormÃ¡nyzat
szeptemberi Ã¼lÃ©sÃ©n. 

Ennek Ã©rtelmÃ©ben a gigaberuhÃ¡zÃ¡s finanszÃrozÃ¡sÃ¡nak mÃ³djÃ¡rÃ³l mÃ©g nem hatÃ¡roznak, mindaddig, amÃg le nem
zajlik a kÃ¶zbeszerzÃ©s a kÃ¶rforgalommal szÃ¡molÃ³, Ã©s a kÃ¶rforgalom nÃ©lkÃ¼li vÃ¡ltozatrÃ³l is. Csak ezek eredmÃ©nyei
utÃ¡n dÃ¶nt majd a kÃ©pviselÅ‘-testÃ¼let arrÃ³l, hogy PÃ¡rkÃ¡ny mekkora kÃ¶lcsÃ¶nt vesz fel a megvalÃ³sÃtÃ¡sra. 
A kÃ©pviselÅ‘i interpellÃ¡ciÃ³k keretÃ©ben Csepregi ZoltÃ¡n arra kÃ©rdezett rÃ¡, vajon miÃ©rt bÃ¼dÃ¶sÃtett szinte egÃ©sz nyÃ¡ron a
vÃ¡ros csatornarendszere, van-e informÃ¡ciÃ³ arrÃ³l, hogy mikor, milyen rendszeressÃ©ggel tisztÃtjÃ¡k a hÃ¡lÃ³zatot?  A
polgÃ¡rmester ÃrÃ¡sbeli vÃ¡laszt ÃgÃ©rt, 30 napon belÃ¼l. Szigeti LÃ¡szÃ³ kÃ©pviselÅ‘ lakossÃ¡gi megkeresÃ©st tolmÃ¡csolt,
miszerint a PetÅ‘fi utca lakosait zavarja, hogy a hulladÃ©kgyÅ±jtÅ‘ telep mÃ¡r reggel hÃ©tkor â€žbeindulâ€œ, nem lehetne-Ã© reggel
nyolckor kezdeni a munkaidÅ‘t? A vÃ¡ros tÃ¡rgyalni fog a cÃ©ggel. Jozef SlabÃ¡k kÃ©pviselÅ‘ arra hÃvta fel a figyelmet, hogy a
Sobieski utca egyes szakaszain nagyon magas a gaz, kÃ©rte az illetÃ©keseket, hogy intÃ©zkedjenek az Ã¼gyben. VitkÃ³
Andrea kÃ©pviselÅ‘ azt nehezmÃ©nyezte, hogy jÃºlius vÃ©gÃ©n-augusztus elejÃ©n hÃ©tvÃ©gente mÃ¡r este hÃ¡romnegyed tÃzkor
kialudt a kÃ¶zvilÃ¡gÃtÃ¡s a korzÃ³n Ã©s a belvÃ¡rosban, Ã©s ez nagyon zavarÃ³ turistaidÃ©nyben. A kÃ©pviselÅ‘ asszony azt is
bÃrÃ¡lta, hogy a vÃ¡rosi vÃ©cÃ© nagyon kevÃ©sszer van nyitva- erre is panaszkodnak a vendÃ©gek. Nagy Imre, az Ave
kÃ©pviselÅ‘je a felvetÃ©sre Ãºgy reagÃ¡lt, a korzÃ³ kÃ¶zvilÃ¡gÃtÃ¡sÃ¡t az emlÃtett esetekben tÃ¶bbszÃ¶r leellenÅ‘riztÃ©k, de a
vezetÃ©kekben nem talÃ¡ltak hibÃ¡t, Ã©s az ominÃ³zus idÅ‘szak utÃ¡n mÃ¡r nem fordult elÅ‘ ilyen eset. A sÃ©tÃ¡lÃ³utca
kiszolgÃ¡lÃ¡sÃ¡ra mindenesetre kÃ©szenlÃ©tbe helyeztek egy villanyszerelÅ‘t. Ami pedig a vÃ¡rosi vÃ©cÃ© nyitva tartÃ¡sÃ¡t illeti, az
Ave a vÃ¡rossal kÃ¶tÃ¶tt szerzÅ‘dÃ©s alapjÃ¡n tartja nyitva a tolaettet, az szabÃ¡lyozza a hÃ©tvÃ©gi nyitva tartÃ¡st is, az
Ã¼nnepnapokrÃ³l nem rendelkezik a szerzÅ‘dÃ©s- az nincs benne. HosszabbÃtott nyitva tartÃ¡s vÃ¡rosi akciÃ³k idejÃ©n
Ã©rvÃ©nyes. JÃ¡n Oravec polgÃ¡rmester kÃ¶zÃ¶lte, hogy jÃ¶vÅ‘re a vÃ¡ros mÃ¡r Ãºgy rendeli meg a nyitva tartÃ¡st, hogy az
Ã¼nnepnapok, Ã¡llamÃ¼nnepek alatt is el lehessen menni toalettre Ã©s jobban odafigyelnek a turistaszezonra is. Lengyel
Attila kÃ©pviselÅ‘ arra kÃ©rdezett rÃ¡, mikor kezdik el a Szent IstvÃ¡n Ãºti kerÃ©kpÃ¡rsÃ¡v megvalÃ³sÃtÃ¡sÃ¡t. Mint kiderÃ¼lt,
jelenleg a kÃ¶zbeszerzÃ©s zajlik a projekt elkÃ©szÃtÃ©sÃ©re, ez oktÃ³ber elejÃ©re kÃ©szÃ¼l el. 
A vÃ¡ros kÃ¶ltsÃ©gvetÃ©sÃ©vel kapcsolatban a polgÃ¡rmester megjegyezte, PÃ¡rkÃ¡ny jÃ³l Ã¡ll anyagilag, a bevÃ©telek
meghaladjÃ¡k a kiadÃ¡sokat, azÃ©rt is, mert ezeket, ha csak lehet, visszafogjÃ¡k, ugyanakkor minden vÃ¡rosi intÃ©zmÃ©ny Ã©s
cÃ©g mÅ±kÃ¶dÃ©se biztosÃtott. 
BÃ¡r a jÃºliusi Ã¶nkormÃ¡nyzati Ã¼lÃ©s utÃ¡n a NÃ¡nai Ãºt felÃºjÃtÃ¡sÃ¡val Ã©s az Ãºj kÃ¶rforgalom kiÃ©pÃtÃ©sÃ©vel kapcsolatban nagy
vita volt vÃ¡rhatÃ³, a testÃ¼let Ã©s a polgÃ¡rmester a szeptemberi Ã¼lÃ©sen higgadtan, ugyanakkor meglepÅ‘en simÃ¡n
kezelte az Ã¼gyet. A pÃ©nzÃ¼gyi bizottsÃ¡g ellenezte, hogy a kÃ¶rforgalom is kiÃ©pÃ¼ljÃ¶n, a vagyonkezelÃ©si bizottsÃ¡g
pedig szintÃ©n nem fogadta el, hogy az eredetileg 852 ezer eurÃ³s beruhÃ¡zÃ¡si tÃ©tel tovÃ¡bbi mintegy 50 ezer eurÃ³val
emelkedjen. Az Ã©pÃtÃ©szeti bizottsÃ¡g ugyanÃºgy elutasÃtotta, hogy tÃ¶bb,  mint 900 ezer eurÃ³ra lÅ‘jÃ©k be a kÃ¶ltsÃ©geket (ez
rÃ¡adÃ¡sul hitelbÅ‘l- a szerk megj.). A bizottsÃ¡g javasolta, hogy PÃ¡rkÃ¡ny Ãrjon ki kÃ¶zbeszerzÃ©st a kÃ¶rforgalmat
tartalmazÃ³ Ã©s a kÃ¶rforgalom nÃ©lkÃ¼li projektre is, majd a kÃ¶zbeszerzÃ©s konkrÃ©t eredmÃ©nyei utÃ¡n dÃ¶ntsenek a
finanszÃrozÃ¡s mÃ³djÃ¡rÃ³l. A vÃ¡rosi tanÃ¡cs Ã©s a kÃ©pviselÅ‘-testÃ¼let lÃ©nyegÃ©ben ezt a javaslatot fogadta el a szeptemberi
Ã¶nkormÃ¡nyzati Ã¼lÃ©sen. JÃ¡n Oravec polgÃ¡rmester Ãºgy vÃ©li, ez korrekt kompromisszum, a vÃ¡roshÃ¡za szerint a
kÃ¶zbeszerzÃ©s lezajlÃ¡sa utÃ¡n a projekt kÃ¶ltsÃ©gei csÃ¶kkenni fognak mÃ©g. A polgÃ¡rmester azt is kÃ¶zÃ¶lte, hogy a projekt
megvalÃ³sÃtÃ¡sÃ¡ra mÃ¡r csak a jÃ¶vÅ‘ Ã©vi kÃ¶ltsÃ©gvetÃ©sÃ©bÅ‘l folyÃ³sÃt pÃ©nzt a vÃ¡ros. â€“LÃ©nyeg, hogy nem elmÃ©letekbÅ‘l
indulunk majd ki, Ã©s absztrakt szÃ¡mokbÃ³l, hanem az elektronikus regisztrÃ¡ciÃ³val lezajlott kÃ¶zbeszerzÃ©s utÃ¡n mÃ¡r
konkrÃ©tan el lehet majd dÃ¶nteni, hogy kÃ¶rforgalom nÃ©lkÃ¼l vagy azzal egyÃ¼tt Ãºjul-e meg a NÃ¡nai Ãºt. JÃ¡n Oravec
polgÃ¡rmester lapunknak Ãºgy nyilatkozott, mivel roppant kedvezÅ‘ banki ajÃ¡nlatot kapott a vÃ¡ros, jÃ¶vÅ‘re Ã©rdemes lesz
elgondolkodni azon a NÃ¡nai Ãºttal kapcsolatban, hogy a vÃ¡ros tegyen-e sajÃ¡t pÃ©nzt a projektbe, vagy csak tisztÃ¡n hitelbÅ‘l
takarja-e ki a kÃ¶ltsÃ©geket. 
A testÃ¼leti Ã¼lÃ©sen dÃ¶ntÃ¶ttek a civil szervezetek Ã©s intÃ©zmÃ©nyek vÃ¡rosi tÃ¡mogatÃ¡si alapjÃ¡ban lÃ©vÅ‘ pÃ©nz elosztÃ¡sÃ¡rÃ³l
is. Ezzel kapcsolatban sokat vitÃ¡ztak azon, mikÃ©nt Ã©s hogyan kÃ©ne pontosÃtani a kulturÃ¡lis alap statÃºtumÃ¡t, miszerint
semmikÃ©pp se forduljon elÅ‘ az, hogy egy adott szervezet, tÃ¡rsulÃ¡s, szÃ¶vetsÃ©g pÃ©nzt kÃ©r, odaÃtÃ©lik neki egy konkrÃ©t
rendezvÃ©nyre, de ennek ellenÃ©re a rendezvÃ©nybÅ‘l a kÃ©relmezÅ‘nek kommersz, anyagi haszna keletkezik. Emiatt a
kulturÃ¡lis alap statÃºtumÃ¡t a kÃ¶zeljÃ¶vÅ‘ben meg fogjÃ¡k vÃ¡ltoztatni- az erre vonatkozÃ³ anyagot Ã¡tdolgozÃ¡sra visszaadtÃ¡k
a vÃ¡rosi hivatalnak. 
Biztos tovÃ¡bbÃ¡, hogy el fog kÃ©szÃ¼lni egy PÃ¡rkÃ¡ny tÃ¶rtÃ©nelmÃ©t a XX. szÃ¡zad vÃ©gÃ©gig feldolgozÃ³ monogrÃ¡fia, Ã¡m hogy
erre irodalmi pÃ¡lyÃ¡zatot Ãrnak-e ki, vagy mÃ¡s mÃ³don vÃ¡lasztjÃ¡k-e ki a szerzÅ‘t, netÃ¡n szerzÅ‘ket, arrÃ³l az
Ã¶nkormÃ¡nyzat most mÃ©g nem dÃ¶ntÃ¶tt. A kulturÃ¡lis bizottsÃ¡g viszont Jozef SlabÃ¡k kÃ©pviselÅ‘ szorgalmazÃ¡sÃ¡ra
komolyan foglalkozik a kÃ©rdÃ©ssel, elÅ‘relÃ©pÃ©s jÃ¶vÅ‘ tavaszra vÃ¡rhatÃ³. Az Ã¡rvahÃ¡znak az Ã¶nkormÃ¡nyzat 1300 eurÃ³t
szavazott meg karÃ¡csonyra, a PÃ¡rkÃ¡nyban rendezett gyorsasÃ¡gi motorcsÃ³nak EurÃ³pa- Ã©s VilÃ¡gbajnoksÃ¡ggal
kapcsolatban pedig 2500 eurÃ³ tÃ¡mogatÃ¡st szavaztak meg. 
A testÃ¼leti Ã¼lÃ©sen dÃ¶ntÃ¶ttek a kulturÃ¡lis bizottsÃ¡g szemÃ©lycserÃ©irÅ‘l, mikÃ©nt a pÃ©nzÃ¼gyi bizottsÃ¡gba is Ãºj tagok
kerÃ¼ltek. Eszerint a kulturÃ¡lis bizottsÃ¡g Ãºj tagjai: Benyo MÃ³nika, Nagy MÃ¡rta Ã©s Nemes ZoltÃ¡n. A pÃ©nzÃ¼gyi Ã©s
kÃ¶ltsÃ©gvetÃ©si bizottsÃ¡g Ãºj tagja pedig MenyhÃ¡rt Szilvia lett. 
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